
PROTOKÓŁ Nr XVIII/2015 

 z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 18 września 2015 r. 

 

Obrady otworzył Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – Stanisław Choinka, 

stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 

Sesja odbyła się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, rozpoczęła się 

o godz. 15.30. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta powitał obecnych na sesji. 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1  

do protokołu) 

2. Wiceprezydent Miasta – Marzena Dębniak 

 

Nieobecni radni: Irena Renduda – Dudek  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Przystępujemy do realizacji 

porządku obrad. Szanowni Państwo Radni! Przedmiotem obrad jest podjęcie 

uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

2) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

„Senior – WIGOR” w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

W związku z tym, że Państwo Radni otrzymaliście materiały przed sesją, 

proponuję przegłosowanie porządku obrad. Kto z Państwa jest za przyjęciem 

porządku obrad? Kto był przeciw? Kto się wstrzymał? Porządek obrad został 

przegłosowany jednogłośnie.  

Radni RM przyjęli porządek obrad, który stanowił punkt „Podjęcie uchwał  

w sprawie”: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

2) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

„Senior – WIGOR” w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma jakieś uwagi? 
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Radny D. Kaszuba – Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni 

Państwo! Jak wszyscy dobrze pamiętamy, spotykamy się na drugiej sesji 

nadzwyczajnej w tym miesiącu, poprzednia była 9 września. I dziwić może 

nieco nawał tych sesji nadzwyczajnych w ciągu niespełna dwóch tygodni. 

Dziękuję Pani Wiceprezydent za to, że zechciała nam na posiedzeniu komisji 

kilkanaście minut termu przekazać informacje, dlaczego tak się dzieje. Niemniej 

jednak abstrahując od gorących terminów, które nas gonią w przypadku projektu 

WIGOR, czy też pomyłek urzędników w tekstach proponowanych uchwał, 

zwróciłbym się tutaj z prośbą – w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość –  

o wcześniejsze informowanie o terminach sesji nadzwyczajnych. No, bo jeżeli 

pamiętamy wszyscy, że materiały na sesję zwyczajną otrzymujemy w terminie 

dni 7, 7 dni przed, to chociaż tutaj były możliwe dwa lub trzy dni przed sesją 

nadzwyczajną tak, abyśmy mogli dokładnie – jako organ stanowiący gminy – 

zapoznać się z materiałami na sesję nadzwyczajną. Bo radni powinni mieć nieco 

więcej czasu na zapoznanie się z materiałami, jak również na zaplanowanie 

udziału w sesji, chociaż jak widać po frekwencji tej sesji, poprzedniej, nie 

uchylamy się od pełnienia swoich obowiązków. Prosiłbym również – będąc przy 

głosie – o informację, czy w tym miesiącu są jeszcze planowane jeszcze jakieś 

inne sesje nadzwyczajne. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Pani Prezydent?  

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak – Panie Przewodniczący! Krytykę 

przyjmuję. Wyjaśniłam sytuację. Proszę Państwa! Czasami tak bywa. O sesji 

nadzwyczajnej dowiadujecie się Państwo dwa dni wcześniej. Przyznam się, że 

problem sesji nadzwyczajnej wyszedł wczoraj o godzinie pierwszej tak, że… 

Bardzo przeprosiłam – to już na komisji, ale nie dało się tak jakby zrobić. Na 

dzień dzisiejszy poza sesję zwyczajną nie są planowane sesje nadzwyczajne, ale 

głowy nie daję. Proszę Państwa! Powiem tak, sezon wakacyjny się skończył, 

można normalnie planować pracę, więc podejrzewam, że sesje zwyczajne będą 

częściej, czyli tak, jak były – co 2, 3 tygodnie. Może nic nie wyjdzie – i oby nie 

wyszło. Nam też jest troszeczkę niezręcznie. Dziękuję bardzo. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Czy Pana Radnego ta 

odpowiedź satysfakcjonuje? 

Radny D. Kaszuba – Tak, oczywiście, aczkolwiek wątek niepewności został 

zasiany w ostatniej części wypowiedzi Pani Prezydent tak, że bądźmy gotowi. 

Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Dziękuję. Czy Państwo 

Radni mają jeszcze jakieś uwagi? Nie widzę. Przechodzimy do podjęcia uchwał 
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w sprawie. I tak – zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim. Projekt był opiniowany przez 

Komisję Samorządową i Komisję ds. Rodziny. W związku z tym poproszę 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii komisji. 

Poproszę Przewodniczącego Komisji Samorządowej – Pana Radnego Kamila 

Długosza o zajęcie stanowiska. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Długosz – Komisja Samorządowa 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Dziękuję. Teraz poproszę 

Przewodniczącą Komisji ds. Rodziny – Panią Radną Martę Woźnicką – Kuzdak.  

Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny – M. Woźnicka – Kuzdak – Komisja  

ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Dziękuję. Czy mają Państwo 

jakieś uwagi dotyczące omawianego projektu uchwały? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem 

uchwały – proszę o podniesienie ręki? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

Patrz uchwała Nr XVIII/113/2015 - załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Dziennym Domu „Senior – WIGOR” w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

Projekt uchwały również był opiniowany przez Komisję Samorządową, Komisję 

ds. Rodziny oraz Komisję Budżetu. Widzę, że Pani Prezydent ma ochotę zabrać 

głos. 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak – Ja tylko formalnie. Państwo wiecie, 

któryś z radnych zauważył – § 2 w ust. 1 zamiast § 9 – § 8. Formalnie, aby 

poszło to do protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Tak, że Szanowni Państwo 

Radni, będziemy głosować już ze zmianą, jeżeli chodzi o tę uwagę. Proszę teraz 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii komisji. 
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Poproszę Przewodniczącego Komisji Samorządowej – Pana Radnego Kamila 

Długosza o zajęcie stanowiska. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Długosz – Komisja Samorządowa 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Dziękuję. Teraz poproszę 

Panią Przewodniczącą Komisji ds. Rodziny – Radną Martę Woźnicką – Kuzdak.  

Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny – M. Woźnicka – Kuzdak – Komisja  

ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. Dziękuję. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – I proszę o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Budżetu – Radnego Włodzimierza Steca. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt uchwały. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Czy mają Państwo jakieś 

uwagi, czy zapytanie do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  

W związku z powyższym poddaję projekt uchwały pod głosowanie. Kto  

z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki. Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie w sprawie  szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior – WIGOR” w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. 

 

Patrz uchwała Nr XVIII/114/2015 - załącznik nr do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta – St. Choinka – Szanowni Państwo Radni! 

Wyczerpaliśmy porządek obrad. Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam XVIII 

sesję Rady Miasta. 

 

Sesja Rady Miasta zakończyła się o godz. 15.40.  

 

Protokołowały:         Przewodniczył: 

       Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

M. Kamińska         Ostrowca Świętokrzyskiego 

A. Krakowiak                Stanisław Choinka 

 

 


